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§ 171 
Godkännande av budgeten för 2022 och ekonomiplanen, delvis bordlagt 
8.12.2021 

 
Beredning och upplysningar: 
Ojavuo Pia 
 
 fornamn.efternamn@esbo.fi 
 Växel 09 816 21 
 

    
Förslag 

Fullmäktige beslutar om budgeten för 2022 och ekonomiplanen 
8.12.2021. Behandlingen av inlämnade hemställningar bordläggs till 
fullmäktiges sammanträde 13.12.2021. 
 

Behandling Ordföranden konstaterade att ärendet för hemställningarnas del hade 
bordlagts vid sammanträdet 8.12.2021 och att fullmäktige nu behandlar 
de förslag till hemställningar (10 st.) som lämnades in vid det 
sammanträdet. 
 
Nummer som gavs förslaget till hemställan vid sammanträdet 
8.12.2021/ledamotens namn 
 
Nr 3.1 Paula Viljakainen (Saml)  
Fullmäktige hemställer att staden med tanke på stadsutvecklingen 
utreder hurdana mindre och billigare närbibliotekslösningar som kunde 
utvecklas utöver de stora distriktsbiblioteken och som en del av denna 
utredning söker alternativa, billigare och fungerande lokaler för Sökö 
bibliotek, till exempel i anslutning till servicehuset i Sökö, Sökö kapell, 
Soukan koulu eller köpcentret i Sökö. 
 
Ordföranden frågade om Viljakainens förslag till hemställan kan 
godkännas enhälligt. Eftersom förslaget rönte motstånd, konstaterade 
ordföranden att mötet måste rösta. 
 
Ordföranden föreslog att de som understöder Viljakainens förslag röstar 
"ja" och de som motsätter sig förslaget röstar "nej". Fullmäktige 
godkände ordförandens förslag. 
 
Vid omröstningen godkände fullmäktige Viljakainens förslag med 
rösterna 66 mot 4 och 3 blanka. Röstningslistan bifogas till protokollet. 
 
Nr 3.8 Paula Viljakainen (Saml)  
Fullmäktige hemställer att Sökö biblioteks nuvarande lokaler är i bruk till 
dess att en ny närbibliotekslösning i Sökö som betjänar 
kommuninvånarna har beretts för beslut. 
 
Ordföranden frågade om Viljakainens förslag till hemställan kan 
godkännas enhälligt. Eftersom förslaget rönte motstånd, konstaterade 
ordföranden att mötet måste rösta. 
 



Ordföranden föreslog att de som understöder Viljakainens förslag röstar 
"ja" och de som motsätter sig förslaget röstar "nej". Fullmäktige 
godkände ordförandens förslag. 
 
Vid omröstningen godkände fullmäktige Viljakainens förslag med 
rösterna 34 mot 31 och 8 blanka. Röstningslistan bifogas till protokollet. 
 
Nr 3.9 Hannele Kerola (SDP)  
Fullmäktige hemställer att det under 2022 lämnas en utredning till 
fullmäktige om när avkastningen på kapitalet i investeringsfonden för 
basservice och markanskaffning börjar användas enligt fondens stadga 
och att det till fullmäktige lämnas en utredning av de kriterier och 
antaganden enligt vilka stadsdirektören kan komma fram till att 
upplåning är förmånligare än uttag ur fonderna. 
 
Ordföranden frågade om Kerolas förslag till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom förslaget rönte motstånd, konstaterade ordföranden 
att mötet måste rösta. 
 
Ordföranden föreslog att de som understöder Kerolas förslag röstar "ja" 
och de som motsätter sig förslaget röstar "nej". Fullmäktige godkände 
ordförandens förslag. 
 
Vid omröstningen förkastade fullmäktige Kerolas förslag med 21 röster 
mot 41 och 12 blanka. Röstningslistan bifogas till protokollet. 
 
Nr 3.10 Johanna Värmälä (SDP)  
Fullmäktige hemställer att staden under 2022 bedömer med vilka 
verksamhetssätt och resurser ungdomstjänsterna kunde verka i skolor 
och läroanstalter. 
 
Ordföranden frågade om Värmäläs förslag till hemställan kan 
godkännas enhälligt. Eftersom förslaget rönte motstånd, konstaterade 
ordföranden att mötet måste rösta. 
 
Ordföranden föreslog att de som understöder Värmäläs förslag röstar 
"ja" och de som motsätter sig förslaget röstar "nej". Fullmäktige 
godkände ordförandens förslag. 
 
Vid omröstningen godkände fullmäktige Värmäläs förslag med rösterna 
63 mot 7 och 4 blanka. Röstningslistan bifogas till protokollet. 
 
Nr 3.13 Mika Kauste (Gröna) 
Fullmäktige hemställer att man vid planeringen av användning, 
renovering eller försäljning av gamla fastigheter och kulturobjekt som 
staden äger bättre än för närvarande beaktar synpunkter av 
resultatenheten för kultur samt riktlinjerna för genomförande av 
programmet KulturEsbo 2030. 
 
Ordföranden frågade om Kaustes förslag till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom förslaget rönte motstånd, konstaterade ordföranden 
att mötet måste rösta. 
 
Ordföranden föreslog att de som understöder Kaustes förslag röstar "ja" 
och de som motsätter sig förslaget röstar "nej". Fullmäktige godkände 
ordförandens förslag. 
 
Vid omröstningen godkände fullmäktige Kaustes förslag med rösterna 
50 mot 5 och 19 blanka. Röstningslistan bifogas till protokollet. 
 
Nr 3.14 Peppi Seppälä (Gröna) 



Fullmäktige hemställer att staden prioriterar mentalvård av unga under 
den kommande budgetperioden.  
 
Ordföranden frågade om Seppäläs förslag till hemställan kan 
godkännas enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, 
konstaterade ordföranden att fullmäktige hade godkänt det enhälligt. 
 
Nr 3.15 Henna Kajava (Sannf) 
Fullmäktige hemställer att fördelarna och nackdelarna med den 
modersmålsundervisning för invandrare med goda kunskaper i finska 
som erbjuds i grundskolan utreds och vägs med tanke på integrationen 
och samtidigt utreds hurdan attraktionsfaktor modersmålsundervisning 
är för icke-arbetsrelaterade invandrare.  
 
Ordföranden frågade om Kajavas förslag till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom förslaget rönte motstånd, konstaterade ordföranden 
att mötet måste rösta. 
 
Ordföranden föreslog att de som understöder Kajavas förslag röstar ”ja” 
och de som motsätter sig förslaget röstar ”nej”. Fullmäktige godkände 
ordförandens förslag. 
 
Vid omröstningen förkastade fullmäktige Kajavas förslag med 10 röster 
mot 59 och 5 blanka. Röstningslistan bifogas till protokollet. 
 
Nr 3.19 Marika Räf (Saml) 
Fullmäktige hemställer att gymnasieprojekten i Stenbruket och Alberga 
påskyndas och att stadsplaneringsnämnden gör de tomtreserveringar 
som behövs i planläggningen. 
 
Ordföranden frågade om Räfs förslag till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget, konstaterade 
ordföranden att fullmäktige hade godkänt det enhälligt. 
 
Nr 3.20 Inka Hopsu (Gröna)  
Fullmäktige hemställer att staden strävar efter att återinföra de 
daghemsprojekt som nu utelämnats ur investeringsprogrammet ifall att 
den privata småbarnspedagogiken i olika områden inte har kapacitet i 
de olika områdena att ersätta de utelämnade projekten enligt 
tidtabellen. 
 
Ordföranden frågade om Hopsus förslag till hemställan kan godkännas 
enhälligt. Eftersom förslaget rönte motstånd, konstaterade ordföranden 
att mötet måste rösta. 
 
Ordföranden föreslog att de som understöder Hopsus förslag röstar "ja" 
och de som motsätter sig förslaget röstar "nej". Fullmäktige godkände 
ordförandens förslag. 
 
Vid omröstningen förkastade fullmäktige Hopsus förslag med 30 röster 
mot 35 och 8 blanka. Röstningslistan bifogas till protokollet. 
 
Nr 3.21 Aulikki Pentikäinen (SDP) 
Fullmäktige hemställer att staden är en proaktiv aktör när det gäller att 
anställa coronaspårare. 
 
Ordföranden frågade om Pentikäinens förslag till hemställan kan 
godkännas enhälligt. Eftersom förslaget rönte motstånd, konstaterade 
ordföranden att mötet måste rösta. 
 



Ordföranden föreslog att de som understöder Pentikäinens förslag 
röstar "ja" och de som motsätter sig förslaget röstar "nej". Fullmäktige 
godkände ordförandens förslag. 
 
Vid omröstningen förkastade fullmäktige Pentikäinens förslag med 29 
röster mot 40 och 6 blanka. Röstningslistan bifogas till protokollet. 
 

Beslut 
Fullmäktige: 
Fullmäktige godkände följande hemställningar: 
 
Fullmäktige hemställer att staden med tanke på stadsutvecklingen 
utreder hurdana mindre och billigare närbibliotekslösningar som kunde 
utvecklas utöver de stora distriktsbiblioteken och som en del av denna 
utredning söker alternativa, billigare och fungerande lokaler för Sökö 
bibliotek, till exempel i anslutning till servicehuset i Sökö, Sökö kapell, 
Soukan koulu eller köpcentret i Sökö. 
 
Fullmäktige hemställer att Sökö biblioteks nuvarande lokaler är i bruk till 
dess att en ny närbibliotekslösning i Sökö som betjänar 
kommuninvånarna har beretts för beslut. 
 
Fullmäktige hemställer att staden under 2022 bedömer med vilka 
verksamhetssätt och resurser ungdomstjänsterna kunde verka i skolor 
och läroanstalter. 
 
Fullmäktige hemställer att man vid planeringen av användning, 
renovering eller försäljning av gamla fastigheter och kulturobjekt som 
staden äger bättre än för närvarande beaktar synpunkter av 
resultatenheten för kultur samt riktlinjerna för genomförande av 
programmet KulturEsbo 2030. 
 
Fullmäktige hemställer att staden prioriterar mentalvård av unga under 
den kommande budgetperioden.  
 
Fullmäktige hemställer att gymnasieprojekten i Stenbruket och Alberga 
påskyndas och att stadsplaneringsnämnden gör de tomtreserveringar 
som behövs i planläggningen. 
 
Mikko Laakso reserverade sig mot beslutet med följande motivering: 
 
”Avvikande mening om ordförandens förfarande att ta upp en 
hemställan till behandling. 
 
Jag anser att Inka Hopsus förslag till hemställan 3.20 i 
budgetbehandlingen så väsentligt inverkar på budgeten och ökar 
investeringsutgifterna att jag lämnar en avvikande mening till protokollet 
om ordförandens beslut att ta upp ärendet till behandling vid 
fullmäktiges sammanträde.” 

  
   
Bilaga 
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